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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #9
Onsdag 31/01/2023, kl 17:00
å Biblioteket, Campus

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir öppnar dagens möte klockan 17:09.

1.2 Val av mötesordförande

Douglas Andersson och Wilma Selander nominerar sittande ordförande Yrsa
Rós Þórisdóttir till mötesordförande.

Yrsa godtar förvånat nomineringen.

Mötet väljer Yrsa Rós Þórisdóttir till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Yrsa nominerar sittande sekreterare Jonas Lazrak till mötessekreterare.

Jonas godtar nomineringen.

Mötet väljer Jonas Lazrak till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Yrsa Rós Þórisdóttir
You Gustafsson
Armin Shafiei
Jonas Lazrak
Wilma Selander
Sofie Fröjdman
Karolina Söderberg
Douglas Andersson

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

Justeras:

Wilma Selander

1 Justeras:

Karolina Söderberg
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1.5 Försenad ankomst

Mötet har ingen försenad ankomst

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Karolina Söderberg och Wilma Selander ställer entusiastiskt upp på att agera
som justeringspersoner, då mötessekreteraren alltid skriver sådanna banger-
protokoll.

Mötet väljer Karolina Söderberg och Wilma Selander till justeringspersoner.

Som en alla hjärtans dag present till justeringspersonerna så sätts juste-
ringsdatumet till 14:e februari.

Mötet sätter justeringsdatumet till 14:e februari.

2 Föregående protokoll

Under föregående möte så diskuterades det extra sektionsmötet som skulle
hållas, tillsammans med propositionen gällande val av KF-ledamot som skul-
le tas upp under sektionsmötet. Efter det så samtalades det om de styrelse-
middagar med andra styrelsen som skulle ske med bland annat W-sektionen1

och Flygsektionen. Armin berättade om hur den resterande budgeten såg ut,
men inte mycket mer diskuterades gällande den. TF2 kommer snart på be-
sök och arrangerandet kring besöket och möten med Elektrostyret måste
bestämmas. En gruppchatt med alla som ska vara involverade i mottagning-
en av TF har skapats, så tid för möten kommer att bestämmas där.
Utöver det så har sektionen haft en insamling till musikhjälpen som gick
galant och styret har skickat ut finfina julkort som uppskattades av de som
hade turen att få en.

3 Uppdateringar

Ordförande Yrsa har hållit kontakten med TF och anordnat ett möte med
Elektrostyret och TF. Mötet gick i överlag bra, mest bara lite frågor.

1Sektionen för energi och miljö
2Sektion i Finland.
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Wilma Selander

2 Justeras:

Karolina Söderberg
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Wilma har skrivit klart kalendern och skrivit nyhetsbrevet som ska skickas
ut. Hon har också haft kontakt med Flygsektionens styre gällande middagen
som ska hållas med de.

Kassör Armin har hjälpt till med julkort och har postat alla. Han har också
haft hand om standardbokföringen och hållit på med Medtek-evenings bok-
föring.

Vice-ordförande You har varit på möte gällande TF-besöket och har börjat
få igång ett uppföljningsmöte med alla nämnder. Hon har uppdaterat regle-
mentet från alla motionerna och även skrivit styrelsens månadsuppdatering.
Ledamot Sofie har varit på equality forum och kollat efter hotel inför MedTek
och Konglig Elektrosektionens resa till Finland tillsammans med sekreterare
Jonas.

Ledamot Karolina har sedan det senaste mötet justerat ett av de tidiga-
re styrelsemötesprotokollen, vilket sekreterare Jonas är mycket tacksam för.
Hon har även gjort en ny rapport till SSO som verkligen behövde uppdateras.
Appendix Douglas har varit på TF-möten gällande förberedning inför Fin-
landsresan, och varit med på sektionens resa till Åre.

4 Diskussionspunkter

4.1 Styrelsemiddagar

Wilma tar ordet. Teman för middagarna med styrelserna för Flygsektionen
och Konglig Elektrosektionen har bestämts. Det kommer behöva köpas rekvi-
sita inför middagen med Flygsektionens styre, där temat blir afterski! Temat
för middagen med Konglig Elektrosektionens styre blir inget annat än glitter
och glamour, vilket det nog redan finns mycket rekvisita inför.

4.2 Alumnistyrelsemiddag

I år instiftas en ny tradition för MedTek-styret. Styret ska börja hålla i en
Alumnistyrelsemiddag, vilket kommer bli en middag för alla som någon gång
har suttit som styrelse för MedTek. Ett datum för denna middag måste
bestämmas. Ett preliminärt datum sätts, men kanske ändras för att inte
middagen ska krocka med vårbalen.

4.3 TF

Ansvarsområden för det som ska göras inför besöket hos TF-sektionen i Fin-
land måste bestämmas. Ett möte med Konglig Elektrosektionens styre bör

Justeras:

Wilma Selander
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planeras för att kunna diskutera detta. Ordförande Yrsa kommer att föreslå
ett par datum för när ett möte ska hållas, i den gemensamma chatten med
Konglig Elektrosektionens styre.

4.4 Funq

Planeringen av årets Funq har gått bra och kommit långt. Den lokalen som
tidigare föreslogs fastslås. Ett mysigt Funq-mys är planerat där planeringen
ska fortsätta. Yrsa funderar hårt om hon vågar släppa in resten av styret i
hennes lägenhet. Hon går emot hennes bättre omdöme och tar den smällen.

4.5 Val SM

Val-puben har fått datumet 23 februari, och alla i styret ska dyka upp.
Upplägget av puben diskuteras. Mötet sätter ett datum för Val-SM.

4.6 Alumnipub

Besked för när alumnipuben ska ske har fortfarande inte kommit in. Ett
datum för alumnipuben preliminärbokas. Det viktiga är att hela styret är på
plats och välkomnar alumnerna.

5 Övriga frågor

Roligt nog har ordförande Yrsa ett par styckna.
Yrsa berättar att hon hade ett möte med Johan och Elin från Konglig
Elektrosektionen angående städning av Funq. Det har bestämts att varannan
vecka så ansvarar varannat styre för städning av Funq. Någon gång under
veckan så ska det ansvariga styret kika in och se hur det ser ut samt plocka
undan.
Yrsa tar upp styrelsegasquen och att anmälningsperioden för den är öppen.
Sista anmälningsdagen är 8:e februari. 24:e februari kommer styrelsegasquen
att ta plats.
Yrsa tar upp Qarnevalen som snart äger rum, och att det brukar ordnas en
ambasadör från varje sektion. Info gällande detta kommer att skickas till
kommunikationsansvarige Wilma, från Karnivalårdnare så att Wilma sedan
kan sprida det vidare till resten av sektionen.

Sekreterare Jonas kommer att lägga utt propositionen på hemsidan.
Det kommer också fram att ramar till styrelsefotona måste ordnas. Ramar-
na från tidigare år har fortfarande inte blivit hittade, men gamla styret har
frågats och sökandet är i full gång. Var helt hopplöst att hitta vart man kan
köpa ramarna.
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6 Nästkommande möte

Datum och tid för nästkommande möte bestäms i chatten.

7 Mötets högtidliga avslutning

Mötesordförande Yrsa Rós Þórisdóttir avslutar dagens möte klockan 18:42

Vid protokollet Justeras

Jonas Lazrak
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Yrsa Rós Þórisdóttir
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Wilma Selander

5 Justeras:

Karolina Söderberg
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